

PRAYER ALERT FOR CAMEROON'S GENERAL ELECTIONS

Ecumenical Greetings from the Secretariat of the All Africa Conference of Churches.

The citizens of the Republic of Cameroon will be going to the polls on 12th October 2025 to vote for candidates of their choice for the Office of the President and members of the National Parliament. We know how elections can be emotive and elusive in our continent, where those who have lost often don't accept losing and winners are not magnanimous and courteous in winning. Such scenarios sometimes lead to disruptions and needless violence leading to sociopolitical instability and economic downturn.

Our faith constantly reminds to pray for one another as written in James 5:16 that says “... Pray for one another, that you may be healed. The prayer of a righteous person is powerful and effective.” Therefore, we invite you to pray for the nation of Cameroon that the elections will be peaceful, fair and credible for the common good of the nation.

May God of life hear our prayers. Amen.

ALERTE DE PRIÈRE POUR LES ÉLECTIONS LÉGALES AU CAMEROUN

Salutations œcuméniques du Secrétariat de la Conférence des Églises de toute l'Afrique.

Les citoyens de la République du Cameroun se rendront aux **urnes le 12 Octobre 2025 pour élire les candidats de leur choix à la présidence et aux élections législatives**. Nous savons combien les élections peuvent être émouvantes et insaisissables sur notre continent, où les perdants refusent souvent d'accepter leur défaite et où les vainqueurs manquent de magnanimité et de courtoisie pour gagner. De tels scénarios entraînent parfois des perturbations et des violences inutiles, entraînant une instabilité sociopolitique et un ralentissement économique.

Notre foi nous rappelle constamment de prier les uns pour les autres, comme le dit Jacques 5:16 ; « **Priez les uns pour les autres, afin que vous soyez guéris. La prière du juste est puissante et efficace.** » C'est pourquoi nous vous invitons à prier pour la nation du Cameroun afin que les élections soient pacifiques, justes et crédibles pour le bien commun de la nation.

Que le Dieu de la vie entende nos prières. Amen.



Rev. Dr. Fidon Mwombeki
General Secretary

SUB OFFICES:

African Union Liaison Office: Ledta Sub-City, Woreda 03,
Addis Ababa, Ethiopia
Tel: +251 113 851171 / +251 113 851158
E-mail: auliaisson@aacc-ceta.org

Lomé Régional Office: 01 B.P. 2268 - Lomé 01, 1235, Rue de la
Paix Bè-Château, Lomé, Togo
Tel: +228 93501626
Email: bureauregional@aacc-ceta.org